

PROVINCIAL DISTRIBUTION OF ACTIVITY

Tables 4 and 5 show the provincial distribution of PEMD activity. Table 4 details the number of applications received under each program section from companies located in each province. Table 5 details the number of applications approved, the amount approved, expenditures and reported sales for each province.

There was an increase in the number of requests for project support from each province in 1981-82 over the previous year. The provincial distribution of activity has remained relatively constant over the years, with the exception of reported sales which are subject to wide swings.

As illustrated in Figures 3 and 4, Ontario is by far the largest user of the program, followed by Quebec and British Columbia. This distribution is to be expected given the concentration of industry in these provinces. Since the inception of the program, Ontario has been responsible for 67 per cent of the reported sales due largely to success in obtaining several multi-million dollar export contracts.

RÉPARTITION DES ACTIVITÉS PAR PROVINCE

Les tableaux 4 et 5 illustrent la répartition provinciale des activités exercées dans le cadre du PDME. Le tableau 4 indique le nombre de demandes reçues en vertu de chaque section du programme, ventilées selon chaque province. Le tableau 5 indique le nombre de demandes approuvées, le montant approuvé, les dépenses et les ventes déclarées pour chaque province.

On a noté une augmentation du nombre de demandes pour chacune des provinces en 1981-1982, par rapport à l'année précédente. La répartition provinciale des activités est demeurée relativement constante au cours des années, à l'exception des ventes déclarées, qui sont sujettes à de grandes variations.

Comme le montrent les illustrations 3 et 4, l'Ontario est de loin la plus grande utilisatrice, suivie du Québec et de la Colombie-Britannique. Cette répartition n'est pas surprenante, étant donné la concentration industrielle dans ces provinces. Depuis la création du programme, l'Ontario a accaparé 67 % des ventes déclarées, en grande partie en raison de l'obtention de plusieurs marchés d'exportation d'une valeur de plusieurs millions de dollars.